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Type møte Styremøte 
Sted, dato Turlagskontoret, 19.06.23 
Til stede Arnulf, Kjersti, Pål, Monica, Christine, Morten, Lene og Lin. Arild deltok på 

Teams under deler av møtet. Jan Thomas deltok under sak 47/23. 
Forfall André 
Referent Lin 

 
SAKSNR SAK 
42/23 Dagsorden og godkjenning av referat fra forrige møte 

Vedtak: Dagsorden godkjennes. Referat fra styremøte 25.05.23 godkjennes.  
43/23 Referatsaker – oppfølging av tidligere saker/drøftinger 

Oppfølging sak 40/23: Reklameplakat og reklamevideoer hytter  
TT arbeider videre med saken. 
Landsmøte DNT 9-11. juni 2023 i Trondheim 
Vel gjennomført møte. Vedtak: Styret tar sakene til orientering. 

44/23 Orienteringssaker  
Deltakelse borgertoget 17. mai 
Saken utsettes til et styremøte i høst.  
Styresamling Uløya – tidspunkt og program 
Bekreftet deltakelse fra Tore Sandem, ny rådgiver sikkerhet i DNT.  
Regionmøte Sommarøy 22.-24. september 
Arrangementskomité: Arnulf, Kjersti og Lin. 
Midler til Klart det går-prosjekt  
Innvilget støtte til 2-årig prosjekt. Eventuell turgruppe kan kobles opp mot Restart-prosjektet. 
Oppfølging hundehus til hyttene 
Produksjon av hundehus hos Tromsø fengsel. Først til Nedrefosshytta, Altevasshytta, Senjabu, 
Gammelhuset og Jægervasshytta. 
Vedtak: Styret tar sakene til orientering. 

45/23 Merkeutvalget og bruutvalget 
Gamle klopper som må fjernes langs stien opp til Dividalshytta 
Fjelltjenesten er innstilt på å bidra. Kontakter parkforvalter på ny. DNT ung er forespurt om å 
bidra på dugnad.   
Vedtak: Styret tar saken til orientering. 

46/23 Turutvalget 
 «Veileder for trygge aktiviteter»  
Ligger på Foreningsnett: 
https://dennorsketuristforening.sharepoint.com/sites/ForeningsnettSikkerhet/SitePages/Veileder-for-trygge-
aktiviteter-i-DNT.aspx 
Vedtak: Styret tar saken til orientering. 

47/23 Hyttesaker 
Status Trollvassbu 
Statsforvalter har innhentet opplysninger fra begge parter og skal si ja eller nei til 
ekspropriering. 
Status tilsyn på hyttene 
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Nye tilsyn ansatt på: Altevasshytta, Nye Gappo og Vuomastua. Utlyser til Vuomahytta og gamle 
Dividalshytta. 
Status Karibu 
Arbeidet med å rive hytta og ordne veien starter denne uka. 
Bensintype til turlagets aggregat 
Hyttetilsyn må bruke 98 oktan bensin på aggregatene, og ikke den nye 95 oktan E1-bensinen, 
som vil tette filter og ødelegge pakninger.  
Gammelhuset 
Innvendig listing er ferdig i første etasje. Skal bytte kledning på utedo. Innvilget midler til to 
nye vindu i 2. etg samt arbeidspenger til snekker.  
Nesodden-eiendommen 
Det inviteres til dugnad for rydding av sti og adkomst til eiendommen. 
Vedtak: Styret tar sakene til orientering. 
Utvide HU med ett medlem 
Det er behov for å utvide utvalget med ett medlem. 
Vedtak: Styret gir sin tilslutning til at HU økes med én person. 
Status ny hytte Nonsbu 
Jan Thomas orienterte fra prosjektgruppa. Leverandører er kontaktet, tilbud innhentes. 
Vedtak: Forslaget til tegninger nye Nonsbu fra prosjektgruppa godkjennes.  

48/23 Famacweb 
Turlaget har vedtatt Famacweb som TTs vedlikeholdssystem for hytter, og tilsynene 
oppfordres til å ta det i bruk. HU tilbyr å hjelpe til med opplasting, André kan også bidra. Det 
anbefales én Famac-ansvarlig per tun. 
Vedtak: HU og André bistår hyttetilsyn med opplasting i Famacweb. 

49/23 Eventuelt 
Leder i DNT fjellsport, Caroline Haug var turleder på ski over Grønland, Holder foredrag på 
brystkreftmåneden i oktober. Trailer på TV2. InReachsamling i Bodø 
Vedtak: Styret tar sakene til orientering. 

Neste møte: Styresamling Uløya 18.-20. august  
 
 
 
 


